

Title (en)

Laundry bag with closure strap.

Title (de)

Wäschesack mit Verschlussband.

Title (fr)

Sac à linge avec bande de fermeture.

Publication

EP 0275477 A2 19880727 (DE)

Application

EP 87118484 A 19871214

Priority

DE 3643959 A 19861222

Abstract (en)

The textile laundry bag has a textile closure strap for the upper, gathered end of the bag. One portion of the strap, located at right angles to the longitudinal axis of the bag, is connected to the laundry bag and the closure strap has at least one further closure element. The intention is to allow a detachable mounting and unproblematic exchange of the closure strap with the closure element, the region of the detachable connection point remaining freely accessible and the laundry bag having no openings in the bag wall. This is achieved in that the closure strap (1, 2; 1, 7) is of two-part construction and end regions (22, 24; 23, 24) of the two closure strap portions (1, 2; 1, 7) can be connected to each other through openings (4, 5; 4, 8) formed in said portions, the first closure strap portion (1) being attached to the bag (17) at its other end at right angles to the longitudinal axis (21) of the bag and the second closure strap portion (2) having at least one further closure element (6; 9, 10) which holds the closure strap in the closure position during use. <IMAGE>

Abstract (de)

Bei einem textilen Wäschesack mit einem textilen Verschlußband für das obere, zusammengeraffte Ende des Sackes, bei dem ein Abschnitt des rechtwinklig zur Sacklängsachse gelegenen Bandes mit dem Wäschesack verbunden ist und das Verschlußband mindestens ein weiteres Verschlußelement aufweist, soll eine Lösung geschaffen werden, die ein lösbares Anbringen und problemloses Auswechseln des Verschlußbandes mit Verschlußelement ermöglicht, wobei der Bereich der lösbarer Verbindungsstelle frei zugänglich bleibt und der Wäschesack kein Öffnung in der Sackwand aufweist. Dies wird dadurch erreicht, daß das Verschlußband (1, 2; 1, 7) zweiteilig ausgebildet ist und Endbereiche (22, 24; 23, 24) der beiden Verschlußbandabschnitte (1, 2; 1, 7) durch darin ausgebildete Öffnungen (4, 5; 4, 8) hindurch miteinander verbindbar sind, wobei der erste Verschlußbandabschnitt (1) an seinem anderen Bandende rechtwinklig zur Sacklängsachse (21) auf dem Sack (17) befestigt ist und der zweite Verschlußbandabschnitt (2) zumindest ein weiteres, das Verschlußband bei Gebrauch in Verschlußstellung haltendes Verschlußelement (6; 9, 10) aufweist.

IPC 1-7

B65D 33/16; B65D 63/16

IPC 8 full level

B65D 33/16 (2006.01); **B65D 63/16** (2006.01); **D06F 95/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

B65D 33/165 (2013.01); **D06F 95/004** (2013.01)

Cited by

US2012155789A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES FR GB GR IT LI NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0275477 A2 19880727; EP 0275477 A3 19900516; EP 0275477 B1 19920603; AT E76840 T1 19920615; DE 3643959 A1 19880630; DE 3643959 C2 19900510; DE 3779607 D1 19920709; ES 2031488 T3 19921216; GR 3005172 T3 19930524

DOCDB simple family (application)

EP 87118484 A 19871214; AT 87118484 T 19871214; DE 3643959 A 19861222; DE 3779607 T 19871214; ES 87118484 T 19871214; GR 920401518 T 19920715